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Zápis z 20. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 konaného 
dne 20. 11. 2024 v budově ÚMČ Praha 10 od 17:00 do 18:15 hodin  

 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin. Jednání řídila předsedkyně Výboru Mgr. Veronika 
Žolčáková, která přivítala přítomné členy i hosty. Konstatovala, že je Výbor usnášeníschopný.  
 
Přítomni: Mgr. Veronika Žolčáková, pí. Veronika Dvořáková, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, 
Mgr. Michal Kočí, p. David Krůta, Mgr. Josef Nerušil, Mgr. Ondřej Počarovský, Pavel Petřík 
 
Nepřítomni: - 
 
Hosté: dle prezenční listiny   
 

1. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu určila předsedkyně výboru pana Davida Krůtu.  
 

2. Schválení programu 20. jednání VSZ 
 

Hlasováno o návrhu programu:  
 

1. Určení ověřovatele 
2. Schválení programu 20. jednání VSZ 
3. Informace o schválení zápisu z 19. jednání VSZ 
4. Potravinové banky 
5. Materiál „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci 

vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti za 3. čtvrtletí 
2024“ 

6. Materiál „Návrh na vyhlášení dotačního programu městské části Praha 10 
na podporu dětí z MČ Praha 10 s těžkým zdravotním postižením a jejich rodin pro rok 
2025“ 

7. Návrh rozpočtu v odvětví 0051 
8. Materiál „Návrh na schválení doplnění zřizovací listiny Léčebny dlouhodobě 

nemocných Vršovice, p. o., o Pověření k poskytování služby obecného 
hospodářského zájmu“ 

9. Aktualizace strategického plánu pro období 2025-2030 
10. Materiál „Návrh na schválení Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních 

a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2025-2028“ 
11. Diskuse 

 
 

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě, včetně hlasování o předřazení projednání 
bodů 6 a 5 před bod 4:  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 

 
 
Hlasováno o tom, že přítomní hosté budou moci vystupovat pouze po udělení slova 
předsedkyní výboru, o každém jejich vystoupení nebude hlasováno zvlášť.  
 
 
Průběh hlasování: 



P10-717314/2024 
 

2 
  

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 

 
 

3. Informace o schválení zápisu z 19. jednání VSZ 
 

Zápis z 19. jednání VSZ byl schválen předsedkyní VSZ a ověřen určeným ověřovatelem 
zápisu. Zápis byl rozeslán členům VSZ.  
 

4. Potravinové banky 
 

Cílem projednávaného bodu na jednání výboru bylo představit spolupráci a možnosti 
spolupráce s potravinovou bankou.   

Sousedský klub – (i Spolek Vrána) –  – CS senioři, matky samoživitelky, 
otcové samoživitelé. Spolupracují s OSO – dodávají potravinovou pomoc i pro ležící klienty 
odboru sociálního. Jsou přetíženi – snaží se brát přednostně ty, kdo nemohou nikam dojíždět. 
Nejstarší klient 97 let. Předchází ústavní péči. Aktuálně i klientela z Ukrajiny.  

Obslouží 500 lidí – týká se i výdejny potravinové banky.  

 Mezigenerační klub – pracují v Malešicích (4 domy, bývalý 
penzion pro seniory), chtěli zajistit trvalý přísun potravin (ve spolupráci se Sousedským 
klubem) – spolupráce s Petrklíčem, Chytrou péči a další organizací.     

P. Petřík potvrdil spolupráci se Sousedským klubem (výdej potravinových balíčků pro klienty 
OSO) – poděkoval v této oblasti za spolupráci.  

Příchod Mgr. Nerušil (v 17:12)  

K dotazu Mgr. Kočího – Sousedský klub má registrovanou sociální službu,  
není registrovaná služba. Potraviny dostávají prostřednictvím projektu – jsou to nakoupené 
potraviny. Za týden vydají 500 balíčků – i taška je finanční náklad (5 Kč). Spolek Vrána má 7 
zaměstnanců, mají 20 dobrovolníků – jsou proškolení. Není to jen výdej pomoci, ale i osobní 
kontakt. Po navázání kontaktu se začínají otevírat a řešit svoje problémy.  dělá 
banku ve třech lidech, dostane již nataškováno od Spolku Vrána. Potřebovali by lidi – teď 
na nic moc dalšího nezbývá. Ve Waldesu ještě dělají další aktivity. Uvítali by větší prostor 
(Spolek Vrána), seniory nad 75 let neodmítají, u matek selekce (např. vezmou přednostně 
matku s autistickým dítětem). Chtěli by zřídit místo – pračka, sušička, sprcha. Mají vyhlídnutý 
prostor Na Hroudě – je vypsaný městskou částí v aukci. Též by uvítali kontinuální financování 
– chtěli by zařadit do víceletého financování, vždy je MČ zařadí do jednoletého.    

Diskuse: Mgr. Žolčáková, P. Petřík, Mgr. Kočí  

 

5. Materiál „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 
v rámci vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti 
za 3. čtvrtletí 2024“ 

 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 15. 11. 2024. Materiál představila Mgr. Petra Hynčicová, vedoucí oddělení 
zřízených organizací a zdravotnictví.  
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Diskuse: -  
(Příchod M. Kočí 17:04) 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/20/01/2024: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 
I. SOUHLASÍ  

s materiálem „Návrh na poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu MČ Praha 10 v rámci 
vyhlášeného dotačního programu pro oblast paliativní péče – žádosti za 3. čtvrtletí 2024 
(2659/2024/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ. 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 7 0 0 0 
 
(Předřazeno) 

6. Materiál „Návrh na vyhlášení dotačního programu městské části Praha 10 na 
podporu dětí z MČ Praha 10 s těžkým zdravotním postižením a jejich rodin pro 
rok 2025“ 

 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 15. 11. 2024. Materiál představil Pavel Petřík.  

 
Diskuse: -  

 
Hlasováno o usnesení VSZ/20/02/2024: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. SOUHLASÍ  
s materiálem „Návrh na vyhlášení dotačního programu městské části Praha 10 na podporu 
dětí z MČ Praha 10 s těžkým zdravotním postižením a jejich rodin pro rok 2025 
(2663/2024/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ. 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

6 6 0 0 0 
 
(Předřazeno)  

7. Návrh rozpočtu v odvětví 0051 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 18. 11. 2024. Požadavek na výši provozního příspěvku pro Léčebnu dlouhodobě 
nemocných Vršovice, p. o. představil náměstek ředitele organizace, Ing  
Požadavek na výši provozního příspěvku pro Centrum sociální a ošetřovatelské pomoci 
v Praze 10, p. o., představila paní Eva Lexová, pověřená řízením organizace a Ing. Eva 
Zárybnická, vedoucí ekonomické sekce CSOP. Rozpočet v kapitole 0051 pak představil Pavel 
Petřík.  
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Diskuse: Mgr. Kočí  
 
 
Hlasováno o usnesení VSZ/20/03/2024: 
 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. BERE NA VĚDOMÍ 
                  návrh rozpočtu na rok 2025 v odvětví 0051 
 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 6 0 0 1 
 
 

8. Materiál „Návrh na schválení doplnění zřizovací listiny Léčebny dlouhodobě 
nemocných Vršovice, p. o., o Pověření k poskytování služby obecného 
hospodářského zájmu“ 

 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 15. 11. 2024. Materiál představil  Pavel Petřík.  

 
Diskuse: - 

 
Hlasováno o usnesení VSZ/20/04/2024: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. SOUHLASÍ  
s materiálem „Návrh na schválení doplnění zřizovací listiny Léčebny dlouhodobě 
nemocných Vršovice, p. o., o Pověření k poskytování služby obecného hospodářského 
zájmu (2665/2024/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ. 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 7 0 0 0 
 
 

9. Aktualizace strategického plánu pro období 2025-2030 
 

Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 15. 11. 2024. Materiál představila Ing. Petra Fingerlandová, vedoucí oddělení 
strategického rozvoje a participace a paní Jana Martínková z téhož oddělení.  

 
Diskuse: Mgr. Kočí, Mgr. Žolčáková, MgA. Kašpar,  
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Hlasováno o usnesení VSZ/20/05/2024: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. BERE NA VĚDOMÍ  
aktualizaci „Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020-2030, 
oblast V DESÍTKA ZDRAVÁ, oblast VIII DESÍTKA KULTURNÍ a oblast IX DESÍTKA 
PŘÁTELSKÁ" a doporučuje je RMČ Praha 10 ke schválení. 

 
 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 5 0 2 0 
 
 

10. Materiál „Návrh na schválení Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti 
sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 
2025-2028“ 

 
 
Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 15. 11. 2024. Materiál představila Bc. Linda Zákorová, koordinátorka 
komunitního plánování a vedoucí oddělení sociální práce.  

 
Diskuse: Mgr. Kočí, Mgr. Žolčáková, Bc. Zákorová    
 
V diskusi navrhl Mgr. Kočí navýšení částky dotačního programu pro děti ZTP/P o 900 tis. Kč.  
Předsedkyně upozornila, že se to netýká projednávaného bodu, ale bodu rozpočet, případně 
jiného bodu.  
   
Hlasováno o usnesení VSZ/20/06/2024: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. SOUHLASÍ  
s materiálem „Návrh na schválení Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních 
a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2025-2028 
(2616/2024/OSO)“ a souhlasí s jeho předložením RMČ a ZMČ. 

 

Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 5 0 2 0 
 
 
 
 

11. Diskuse 
 
Na odboru sociálním probíhá dokončení aktualizace katalogu sociálních a návazných služeb, 
bude k dispozici v prvním čtvrtletí 2025. 
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Mgr. Kočí – dotaz na kompenzaci za zvýšené nájemné za nebytové prostory v zájmu obce – 
předsedkyně: Rada o tom zatím nejednala. 
 
Mgr. Kočí – dotaz na denní stacionář – MgA. Kašpar prostor se zatím nenalezl, hledají se 
možnosti.  
 
Předsedkyně VSZ poděkovala všem členům i hostům za účast na jednání a jednání v 18:15 
hod. ukončila.  
 
 
David Krůta        Mgr. Veronika Žolčáková  
ověřovatel zápisu       předsedkyně VSZ 
 
Pavel Petřík   
tajemník VSZ  
p 
 
 
V Praze 12. 12. 2024 


